
CONSILIUL LOCAL CETARIU 

JUDEȚUL  BIHOR 

 

PROCESUL VERBAL 

ÎNCHEIAT AZI  21.05.2020 

 

 

   Sunt prezenţi la sediul Primăriei Cetariu d-na Gombos Brigitta  președintele de ședință ,  consilier-

Viceprimar d-l Nagy Istvan Robert, Primarul d-l Bonisz Alexandru şi Secretarul general al comunei 

Cetariu d-na Sabău Mercedes . 

După pornirea aplicației WhatsApp s-a constatat că de pe telefon intră numai 4 contacte. 

Consilierii locali care au putut, d-l  Albirt Bela, d-l Biro Ferenc Sandor, d-na Dull Melinda,   d-l    

Simko Lajos, d-na Szabo Kinga , d-l Meszaros Zoltan s-au prezentat în curtea instituției, respectând 

distanța de 2 metri, de unde s-a continuat ședința consiliului local. 

  D-l Nagy Sandor, d-l Homonai Alexandru , d-l  Drugaș Marius au rămas conectați prin aplicație 

electronica  WhatsApp. 

 

Preşedintele  de şedinţă d-na  Gombos Brigitta  citeste ordinea de zi , după  cum urmează: 

 

1. Proiect de hotărăre privind aprobarea aderării comunei Hidișelul de Sus la Asociația de Dezvoltare 

Intercomunitară Transregio 
 

2. Proiect de hotărăre privind  aprobarea volumului de masă lemnoasă care se va recolta în cursul anului 

2020 din pădurea proprietate publică a Comunei Cetariu , a modului de valorificare și a metodologiei de 

calcul a prețurilor de referință  a masei lemnoase  

 

3. Proiect de hotărăre privind  asigurarea cofinanțării proiectului intitulat ”Sprijin pentru pregătirea aplicației 

de finanțare și a documentațiilor de atribuire pentru proiectului regional de dezvoltare a infrastructurii de 

apă și apă uzată din zona de nord vest a judeţului Bihor, în perioada 2014-2020” 

 

4. Proiect de hotărăre privind aprobarea rectificării bugetului pe anul 2020 

 

5. Privind aprobarea cheltuielilor necesare punerii în legalitate a clădirilor sociale care vor fi preluate de la 

Fundația Maica Tereza: măsurători toporgafice, plan de amplasament, plan de încadrare în zonă, plan de 

situație, proiect, diriginte de șantier, taxe Inspectorat de Stat în construcții, expertiză în rezistență, 

expertiză în arhitectură etc 

 

6. Diverse   

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu  

 

Ordinea de zi este aprobată în unanimitate pentru. 

 

 

HOTĂRÂRI 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu  

Doamnelor şi domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, vă rog să-mi permiteţi să vă anunţ că pentru astăzi   

21.05.2020 a fost convocată şedinţa ordinară al Consiliului Local al comunei Cetariu , prin Dispoziția Primarului 

nr.28/2020.  



La data de 14.05.2020 a fost trimisă consilierilor locali atât prin e-mail cât și în format letric întreg 

materialul , invitația de ședință , formularul Raportului de avizare , precum și formularul cu rezultatul votului . 

Pentru informarea cetățenilor toate materialele de ședință au fost postate pe adresa 

www.cetariu.ro/moniturul oficial local/alte documente/proiecte de hotărâri. 

Din totalul de 11 de consilieri locali aleşi în funcţie, sunt prezenţi astăzi 11consilieri.  

În condiţiile acestea şedinţa noastră este legal constituită se pot adopta hotărâri cu majoritate calificată de  

7 voturi.   

Rezultatul votului pentru aprobarea  Procesului verbal al şedinţei anterioare din data de  

13.03.2020. 

 

Pentru?  9   Nagy Istvan Robert  Împotrivă? 0            Abţineri? 2 Biro Ferenc Sandor                         

Homonai Alexandru             Dull Melinda 

           Drugaș Marius 

          Gombos Brigitta   

           Simko Lajos  

     Albirt Bela 

     Nagy Sandor 

     Szabo Kinga 

     Meszaros Zoltan 

 

. 

 Rezultatul votului pentru aprobarea  aderării comunei Hidișelul de Sus la Asociația de Dezvoltare 

Intercomunitară Transregio 

 
Pentru? 11    Nagy Istvan Robert  Împotrivă? 0            Abţineri? 0 

Homonai Alexandru 

           Drugaș Marius 

          Gombos Brigitta   

          Biro Ferenc Sandor                         

           Simko Lajos  

     Albirt Bela 

     Nagy Sandor 

     Dull Melinda 

     Szabo Kinga 

     Meszaros Zoltan 

 

d-l Bonisz Alexandru-primar 

Lemnele de foc nu putem vinde la un  preț mai bun. Din această sumă va ieși taxa de pază a pădurii.  

 

Rezultatul votului pentru aprobarea volumului de masă lemnoasă care se va recolta în cursul anului 2020 

din pădurea proprietate publică a Comunei Cetariu , a modului de valorificare și a metodologiei de calcul a 

prețurilor de referință  a masei lemnoase 

 

Pentru? 11    Nagy Istvan Robert  Împotrivă? 0            Abţineri? 0 

Homonai Alexandru 

           Drugaș Marius 

          Gombos Brigitta   

          Biro Ferenc Sandor                         

           Simko Lajos  

     Albirt Bela 

     Nagy Sandor 

http://www.cetariu.ro/moniturul


     Dull Melinda 

     Szabo Kinga 

     Meszaros Zoltan 

 

d-l Bonisz Alexandru-primar 

E un proiect prin care fiecare comună va primi o stație de epurare. Aportul nostru propriu e 4000 lei. Nu e o 

sumă foarte mare. 

 

d-l Biro Ferenc Sandor-consilier local 

  Deci această sumă vom suporta noi. 

 

Rezultatul votului privind  asigurarea cofinanțării proiectului intitulat ”Sprijin pentru pregătirea aplicației 

de finanțare și a documentațiilor de atribuire pentru proiectului regional de dezvoltare a infrastructurii de apă și 

apă uzată din zona de nord vest a judeţului Bihor, în perioada 2014-2020” 

 

Pentru? 9     Nagy Istvan Robert  Împotrivă? 0            Abţineri? 2 Biro Ferenc Sandor                         

Homonai Alexandru        Dull Melinda 

           Drugaș Marius 

          Gombos Brigitta   

          Simko Lajos  

     Albirt Bela 

     Nagy Sandor 

     Szabo Kinga 

     Meszaros Zoltan 

 

d-l Bonisz Alexandru-primar 

Privind cotizația ADI Nord-Vest , doar atunci vom plăti dacă vor efectua lucrări pentru comuna Cetariu. 

 

d-na Potor Eva-consilier contabil 

trebuie să semneze un angajament de plată 

 

d-l Biro Ferenc Sandor-consilier local 

trebuie să semneze de luare în cunoștință. 

 

Sabău Mercedes –secretar  

De regulă le trimit persoanelor vizate cu confirmare de primire  

 

d-l Biro Ferenc Sandor-consilier local 

Atunci aveți dovada de luare în cunoștință? 

 

Sabău Mercedes –secretar  

Am dovada că le-am comunicat. Dar sigur se poate pune să semneze de luare în cunoștință. 

 

d-l Bonisz Alexandru-primar 

Vor trebui să semneze acolo mai mulți. 

 

Rezultatul votului pentru aprobarea  pentru aprobarea  rectificării bugetului pe anul 2020, cu condiția ca suma 

aferentă comunei Cetariu  din Decizia 10 ȘI 11/ 23.04.2020  ANAF –BIHOR  cu destinația ADI Nord-Vest 

+OUG 50 rectificare BS + HG. 329 FRB , să fie cheltuită exclusiv pe comuna Cetariu, în cursul anului 2020. 

 

Pentru?  11   Nagy Istvan Robert  Împotrivă? 0            Abţineri? 0 

Homonai Alexandru 

           Drugaș Marius 

          Gombos Brigitta   



          Biro Ferenc Sandor                         

           Simko Lajos  

     Albirt Bela 

     Nagy Sandor 

     Dull Melinda 

     Szabo Kinga 

     Meszaros Zoltan 

 

Sabău Mercedes –secretar  

D-na Iuhasz, reprezentanta Fundația Maica Tereza mi-a promis că-mi aduce acte, dar nu a adus nimic. 

Terenul nerezolvat , clădirile nerezolvate. Am discutut cu un notar și mi-a spus că deocamdată nu putem 

prelua nimic, în această fază. Eu trebuie să am OK de la consilierii locali  să putem începe ceva. 

 

d-l Biro Ferenc Sandor-consilier local 

Ce să facem cu clădirile sociale care vor fi preluate de la Fundația Maica Tereza? Rămân comunei. Cum au 

fost construite? Nimeni nu a observat? 

 

d-na Gombos Brigitta-consilirer local 

Parcă nu știm cu toții. Casa DVS  cum a fost ? Eu ce am pățit?  

 

d-l Simko Lajos-consilier local 

Bine că trebuie să cheltuim doar atât. 

 

Rezultatul votului pentru aprobarea  cheltuielilor necesare punerii în legalitate a clădirilor sociale care vor 

fi preluate de la Fundația Maica Tereza: măsurători toporgafice, plan de amplasament, plan de încadrare în 

zonă, plan de situație, proiect, diriginte de șantier, taxe Inspectorat de Stat în construcții, expertiză în 

rezistență, expertiză în arhitectură etc 

 

Pentru? 11    Nagy Istvan Robert  Împotrivă? 0            Abţineri? 0 

Homonai Alexandru 

           Drugaș Marius 

          Gombos Brigitta   

          Biro Ferenc Sandor                         

           Simko Lajos  

     Albirt Bela 

     Nagy Sandor 

     Dull Melinda 

     Szabo Kinga 

     Meszaros Zoltan 

Sabău Mercedes –secretar  

Nu știu dacă toți ați primit mailul redirecționat în  5.05.2020 prin care Instituția Prefectului Bihor vă comunică 

obligațiile prevăzute de art.225 din Codul administrativ. D-na consilier Szabo Kinga mi-a depus raportul , pe 

care am publicat pe site www.cetariu.ro. Aștept rapoartele de la toți, precum și declarațiile de avere și interese. 

 

D-na   Gombos Brigitta – preşedintele de şedinţă 

 Sunt  alte intervenţii? Dacă nu, declar închise lucrările şedinţei de astăzi. Vă mulţumesc pentru prezenţă. 

 

 

  PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ 

   GOMBOS BRIGITTA 

               Secretar General 

               Jr. Sabău Mercedes  

http://www.cetariu.ro/

